
Zápis č. 2/2015 z jednání Dozorčí rady České asociace stolního tenisu  

 

dne 29. 8. 2015 
 

 

Přítomni: Alice Roubalová, Zdeněk Jirásek, Jiří Juřena, Karel Karlovský, Jaromír Zlámal 

Hosté: Zbyněk Špaček, Nikolas Endal a Jan Brothánek (za VV ČAST) 

 

Místo konání: Sportovní hala UP Olomouc 

 

Program: 

1) Kontrola zápisu z minulého jednání 

2) Informace od vedení ČAST 

3) Čerpání rozpočtu 2015 

4) Rozdělení činností mezi jednotlivé členy DR 

5) Stanovy ČAST 

6) Vyjádření DR k omluvě klubu STEN Marketing HB Ostrov Havlíčkův Brod 

7) Různé 

 

Projednáno: 

1) Kontrola zápisu z minulého jednání 

- kontaktní údaje členů DR byly zveřejněny na internetových stránkách ČAST, 

- fotografie budou zveřejněny,  

- ostatní viz další body. 

 

2) Informace od vedení ČAST 

- předseda VV ČAST Z. Špaček informoval o aktuální situaci ve VV ČAST, především 

o finanční situaci, uspořádání odborných komisí po volbách ČAST a o nejdůležitějších 

akcích, které bude pořádat ČAST. 

 

3) Čerpání rozpočtu 2015 

- o aktuálním stavu čerpání rozpočtu ČAST informoval J. Brothánek, 

- členové DR se shodli ve svých příspěvcích především na požadavku detailnějšího 

rozpisu výdajů reprezentačních akcí po jednotlivých položkách, celková částka je pro 

DR nedostačující informací, ostatní dotazy byly zodpovězeny, 

 DR bude zaslán aktualizovaný přehled výdajů za reprezentační akce, které již 

proběhly (O: N. Endal, T: do 15. 9. 2015), 

- A. Roubalová upozornila na opakované pozdní dodávání podkladů ze strany KVS, 

které způsobují ČAST nemalé finanční ztráty, aktuálně je tento problém u ME 

v Rusku,  

 A. Roubalová požádala předsedu VV ČAST Z. Špačka o přijetí osobní 

odpovědnosti za opakované pozdní dodávání dokladů ze strany KVS, 

- bylo projednáno malé čerpání dotačních programů, 

 VV ČAST se na svém nejbližším zasedání urychleně vyjádří k podaným 

žádostem, které nebyly doposud KM ČAST doporučeny ke schválení VV 

ČAST (O: VV ČAST, T: co nejdříve), 

 VV ČAST vyhlásí nové dotační programy na rok 2016 do konce roku 2015 za 

podmínky, že bude známo financování dotačních programů MŠMT pro rok 

2016 (O: VV ČAST, T: podmínečně do konce roku 2016). 

 



4) Rozdělení činností mezi jednotlivé členy DR 

- komunikace s VV ČAST, organizace činnosti DR, financování vrcholového sportu a 

reprezentace – A. Roubalová, 

- kontrola plnění rozpočtu ČAST (rozbor, komentář) – Z. Jirásek, J. Juřena, 

- financování mládeže a fungování KM ČAST – J. Zlámal, 

- problematika krajů – K. Karlovský. 

 

5) Stanovy ČAST 

- členem pracovní skupiny pro přípravu nových Stanov ČAST za DR je Z. Jirásek,  

 úkol: kontaktovat J. Veselku a zjistit aktuální stav příprav (O: Z. Jirásek, T: 

co nejdříve), 

- odbornými připomínkami ke stanovám se zabývá J. Juřena, 

 úkol: zaslat ostatním členům DR připomínky v písemné podobě (O: J. 

Juřena, T: co nejdříve). 

 

6) Vyjádření DR k omluvě klubu STEN Marketing HB Ostrov Havlíčkův Brod 

- na základě jednání A. Roubalové s prezidentem klubu M. Jinkem bylo dohodnuto, že 

klub po VV ČAST žádnou omluvu nepožaduje,  

- tato informace byla sdělena předsedovi VV ČAST Z. Špačkovi. 

 

7) Různé 

- Roubalová navrhla řešit ve stanovách odpovědnost pořadatelů za nevhodné, resp. 

nesportovní chování diváků, DR se nakonec usnesla řešit nejdříve tuto problematiku 

s APK, 

 úkol: doporučit APK řešit nesportovní chování diváků článkem v Rozpisu 

Extraligy družstev mužů pro sezónu 2015 / 2016 (O: A. Roubalová, T: co 

nejdříve), 
- DR projednala fungování a zájem(?) krajských svazů o Radu krajů (příspěvky J. 

Juřeny a Z. Jiráska), 

- DR projednala návrh J. Juřeny na navýšení rozpočtu pro ČMKV, vzhledem k tomu, že 

rozpočet byl navyšován v minulém rozpočtu, ČAST nebude v rozpočtu pro sezónu 

2015 realizovat opět další navýšení. 

 

8) Účast členů DR na zasedáních VV ČAST 

- v termínech 1. – 10. v každém měsíci se z pracovních důvodů nemůže zasedání 

zúčastňovat předsedkyně DR A. Roubalová, účastnit se bude místopředseda DR Z. 

Jirásek, příp. další členové DR, 

 nejbližší zasedání je plánováno na 10. 9. od 17 hod. v Praze (zástupce DR Z. 

Jirásek). 

 

9) Zasedání DR 

- členové DR se dohodli na četnosti zasedání DR cca jednou za čtvrt roku,  

- další jednání bude pravděpodobně při příležitosti finále Českého poháru 

v termínu 19. - 20. 12. 2015. 

 

 

V Praze dne 31. 8. 2015 

 

Zapsala: Alice Roubalová 

Ověřili: členové DR  


